# 《天坛奖获奖名单出炉,"天坛奖"用英语怎么说?》

天坛奖获奖名单揭晓啦!这次电影节可谓是星光璀璨,大咖云集,各种奖项争夺激烈。

经过激烈的角逐,电影《走走停停》斩获三项大奖,成此次天坛奖最大赢家。这部由 胡歌、高圆圆主演的电影,讲述了北漂青年返回家乡后的人生故事,引起了观众的广 泛共鸣。



### 请看英文报道:

The 14th Beijing International Film Festival held its curtain call on Friday night, unveiling the winners of its top honor, the Tiantan Award, during its closing ceremony.

第十四届北京国际电影节于周五晚落下帷幕,闭幕式上揭晓了最高荣誉天坛奖的获奖 名单。

As the most prestigious accolade of the annual festival, the Tiantan Award received a total of 1,509 submissions from 118 countries and regions, with the winners selected by a seven-member jury panel presided over by Serbian director Emir Kusturica.

作为该年度电影节最负盛名的奖项,天坛奖共收到来自118个国家和地区的1509部作品 参评,最终获奖名单由塞尔维亚导演埃米尔·库斯图里卡领导的七人评审团选出。

Among the three Chinese films nominated in the final selection, director Long Fei's Gold or Shit, a comedy depicting a down-and-out man's unwelcomed return to his hometown, swept three awards: Best Feature Film, Best Supporting Actress, and Best Screenplay.

在最终入围的三部中国影片中,导演龙飞的作品《走走停停》摘得包括最佳影片、最 佳女配角以及最佳编剧在内的三项大奖。该片以喜剧形式描绘了失意男子不受欢迎的 返乡经历。

Iconic filmmakers Zhang Yimou and Jiang Wen, alongside Kusturica, presented the Best Feature award to Gold or Shit's crew and cast members.

著名电影人张艺谋、姜文与库斯图里卡一同为《走走停停》的剧组和演员颁发了最佳 影片。

Director Long said he had felt stressed when wrapping up shooting, but now feels greatly encouraged after receiving such a prestigious honor. He also revealed the movie will be released in early June.

导演龙飞表示,在影片拍<mark>摄结束</mark>时他倍感压力,但如今获得如此盛誉,他备受鼓舞。 NNN 他还透露,该片将于六月初上映。

## 天坛奖用英语怎么说?

Tiantan Awards 天坛奖

这是中国北京国际电影节的官方奖项,类似于好莱坞的奥斯卡奖。

#### 例句:

The Tiantan Awards are one of the most prestigious film awards in China. 天坛奖是中国最负盛名的电影奖项之一。

The recipient of the Best Director Tiantan Award was filmmaker Zhang Yimou. 获得最佳导演天坛奖的是导演张艺谋。

# 其他相关词汇:

1、Best Actor 最佳男主角

例句: The actor's heartfelt performance in the lead role earned him the Best Actor

award at the Tiantan Awards.

这位男演员在主演角色中的真情演绎为他赢得了天坛奖最佳男主角奖。

2、Best Actress 最佳女主角

例句:Her powerful portrayal of the leading role secured her the Best Actress award at the Tiantan Film Festival.

她对女主角的出色演绎为她赢得了天坛电影节最佳女主角奖。

3、Best Cinematography: 最佳摄影

例句:The film's stunning visuals were recognized with the Best Cinematography award at the Tiantan Awards.

这部电影的惊艳视觉效果在天坛奖上获得了最佳摄影奖。

4、Best Original Music Score 最佳音乐奖

例句: The composer's original score added depth and emotion to the film, winning him the Best Original Music Score award at the Tiantan Festival.

作曲家的原创音乐为电影增添了深度和情感,为他赢得了天坛电影节最佳音乐奖。

5、Best Supporting Actor 最佳男配角

例句: His memorable performance as the supporting character earned him the Best Supporting Actor award at the Tiantan Film Awards.

他作为配角角色的令人难忘的表现为他赢得了天坛电影奖最佳男配角奖。

6、Best Supporting Actress 最佳女配角

例句: Her captivating performance in the supporting role was recognized with the Best Supporting Actress award at the Tiantan Awards ceremony.

她在配角角色中的迷人表现获得了天坛奖颁奖典礼上的最佳女配角奖。

7、Best Artistic Contribution 最佳艺术贡献奖

例句:The film's innovative visual design and artistic direction were awarded the Best Artistic Contribution prize at the Tiantan Film Festival.

这部电影的创新视觉设计和艺术指导在天坛电影节上获得了最佳艺术贡献奖。

8、Best Feature Film 最佳影片

例句: Director Long Fei's film won the Best Feature Film award at the Tiantan Awards ceremony.

龙飞导演的电影在天坛奖颁奖典礼上荣获最佳影片奖。

9、Best Director 最佳导演

例句:Karan Tejpal's debut feature film won the Best Director award at the Tiantan Awards.

卡兰·特贾帕尔的首部剧情长片在天坛奖上荣获最佳导演奖。

10、Lifetime Achievement Award 终身成就奖

例句: Martin Scorsese was awarded the Lifetime Achievement Award at the Golden Globes for his exceptional contributions to the film industry.

NNN

马丁·斯科塞斯因为在电影行业的杰出贡献而在金球奖上获得了终身成就奖。